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De fractie heeft de volgende vragen:

De hoeveelheid afgedankte kleding die Europa naar met name Azië, Oost Europa en Afrika exporteert

is deze eeuw verdrievoudigd. Omdat een groot deel van de kleding in deze continenten niet van pas

komt exporteert Europa in feite een afualprobleem.

Dit blijkt uit een rapport van het Europees Milieuagentschap (EEA), zie HIER.

Een rondleiding eerder dit jaar bij Saver leerde mij dat er veel afualstoffen gesorteerd worden om her

te gebruiken. Zo wordt er ook veel textiel gesorteerd; wat wordt hier nog gebruikt en wat gaat er

bijvoorbeeld naar Marokko om nieuw garen van te spinnen. Zo leerde ik ook dat er grote balen textiel

klaar stonden om vezonden te worden naar Oost-Europa, Afrika en Pakistan. Op mijn vraag aan

Saver, die hier in de regio zo goed bezig is grondstoffen te hergebruiken, of ze niet benieuwd was wat

er elders met het textiel gebeurde was het antwoord simpelweg; neen.

GroenLinks heeft hierover de volgende vragen:

1. Bent u er zich van bewust dat wij indirect meewerken aan het dumpen van bij ons niet meer

te hergebruiken textiel elders op de wereld ?
2. Bent u bij machte om te voorkomen dat wij bijdragen aan deze verwerpelijke manier van

afualdump ?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

l. Bent u er zich van bewust dat wij indirect meewerken aan het dumpen van bij ons niet

meer te hergebruiken textiel elders op de wereld ?

De handel in gebruikt textiel zit op dit moment erg ingewikkeld in elkaar. De eerste sortering gebeurt

in Nederland. De verdere sortering gebeurd echter in andere landen, soms buiten de Europese Unie.

Dit komt omdat de handel in textiel echt een wereldwijde handel is. Er is helaas niet te achterhalen

wat er exact met elk ingeleverd stuk textiel gebeurd.

2. Bent u bij machte om te voorkomen dat wij bijdragen aan deze verwerpelijke manier

van afvaldump ?

Helaas niet. De gemeente is verplicht om gebruikt textiel in te zamelen. De gemeente kan dit zelf niet

venverken, en is voor de ven¡¡erking afhankelijk van de vele marktpartijen die elk weer

gespecialiseerd zijn in een klein onderdeel van de gehele keten. Landelijk worden de regels omtrent

recycling wel steeds strenger. ln 2020 is het beleidsprogramma circulair textiel 2020-2025

vastgesteld. Binnenkort komt er een Algemene Maatregel van Bestuur voor textiel waarin nog

strengere doelstellingen staan. Hierdoor moet er binnen Nederland meer textiel worden gerecycled en

kan er minder worden geëxPorteerd.
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